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Protokół nr 5/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetowej  

w dniu 30 maja 2022 roku 

 

 

WAK.0012.6.5.2022 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Leszek 

Smuniewski, powitał członków komisji oraz Gości uczestniczących  

w posiedzeniu komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

                    

 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Miasta Legionowo. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę      

w sprawie przystąpienia Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 

oraz zasad udzielania pomocy w ramach tego Programu.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.      

Przewodniczący komisji powiedział, że do przedstawionego porządku obrad, 

chciałby zaproponować zmianę. Na wniosek Zarządu Powiatu w Legionowie wprowadzenie 

punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035. Dodał, że projekt tej uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju. Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić uwagi do przedstawionej propozycji? Nikt z 

obecnych nie zgłosił, więc Przewodniczący komisji przystąpił do procedury głosowania. 
Wynik głosowania: 

  6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Nikt z obecnych członków komisji nie zgłosił kolejnych zmian do porządku obrad, więc Pan 

Leszek Smuniewski przystąpił do jego realizacji.  
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w uchwale dokonywane jest 

uaktualnienie pozycji dochodów i wydatków, zgodnie z uchwałami zmieniającymi budżet 

Powiatu Legionowskiego na rok 2022 i podjętymi przez Zarząd  Powiatu w Legionowie           

w okresie od 26 kwietnia do 24 maja br. Dodała, że podstawowa zmiana w tej uchwale 

dotyczy wprowadzenia nowego przedsięwzięcia - budowa linii kolejowej Zegrze – Przasnysz 

jako realizacja szlaku „Kolei Północnego Mazowsza”. Nadmieniła, że dofinansowanie 

dotyczące tego projektu wynosi 2.295.172,77 zł. Realizacja rozłożona jest na sześć lat, 

czyli po 382.528,80 zł rocznie. Kwota dotyczy wkładu własnego Powiatu Legionowskiego. 

Łączna kwota – 15 % projektu, jest też rozłożona na inne samorządy uczestniczące w tym 

projekcie.   

Skarbnik Powiatu Legionowskiego zaznaczyła, że w związku z tą zmianą dokonywane jest 

zwiększenie planu obligacji na rok 2023 i ta kwota będzie wynosiła 10.400.000,00 zł. Okres 
wykupu nie zmienia się, czyli przypada na lata 2024 – 2035. 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Leszek Smuniewski poprosił o doprecyzowanie - 15 % wartości projektu dla wszystkich 

samorządów biorących udział w projekcie, to jaki jest w tym udział Powiatu 

Legionowskiego? 

 

Pani Katarzyna Rembelska odpowiedziała, że udział powiatu wynosi 5%. Dodała, że             

w projekcie udział bierze 18 samorządów i największy udział jest samorządu Województwa 

Mazowieckiego, w wysokości 53,5 %, czyli ponad 24.500.000,00 zł.     

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały.  

 

  

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Legionowo. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że na etapie planowania budżetu na rok 2022, 

zabezpieczone zostały środki finansowe na wsparcie wydarzeń sportowych, które będą 
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odbywały się w gminach na terenie Powiatu Legionowskiego. Zaznaczyła, że Gmina 

Legionowo wystąpiła z wnioskiem o wsparcie imprezy „XIII Legionowska Dycha” – 

organizacja zawodów biegowych na terenie Miasta Legionowo. Zarząd Powiatu                          

w Legionowie proponuje dzielenie pomocy finansowej w wysokości 5.000,00 zł. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Starosta Legionowski powiedział, że chciałby jeszcze dodać, że Zarząd Powiatu deklaruje 

wsparcie na jedną imprezę sportową, organizowaną w każdej z gmin powiatu.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, przystąpił do procedury głosowania w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania:      

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

  

Przewodniczący komisji powiedział, że Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię            

w sprawie omawianego projektu uchwały.  

 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Legionowskiego do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” 

– edycja 2022 oraz zasad udzielania pomocy w ramach tego Programu. 

   

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. Dodał, że w styczniu br. 

Rada Powiatu w Legionowie przyjęła uchwałę, dotyczącą przystąpienia Powiatu 

Legionowskiego do Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa”.  

 

Pan Michał Stalmach powiedział, że Wojewoda w pierwszej kolejności przed podpisaniem 

umowy na dofinansowanie, zobligował jednostki samorządu terytorialnego do 

podejmowania uchwał, po czym doprecyzował, że w uchwale należy przynajmniej wskazać, 

ile miejsc do opieki wytchnieniowej będzie przeznaczone w Domu Opieki Społecznej, w 

którym Program będzie realizowany. Nadmienił, że w omawianym projekcie uchwały, 

zostaje dodana również informacja, która mówi o możliwości korzystania z czterech 

wydzielonych miejsc w DPS „Kombatant” dla opieki wytchnieniowej, przez Gminę Miejską 

Legionowo, która realizuje ten program, równolegle z Powiatem Legionowskim. Zaznaczył, 

że dopuszcza się również możliwość korzystania z tych miejsc przez inne jednostki 

samorządu terytorialnego z terenu Powiatu Legionowskiego. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie.    

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury głosowania w 

sprawie zaopiniowania omówionego projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

7  głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

   

Przewodniczący komisji powiedział, że Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię            

w sprawie projektu uchwały.  
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6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Przewodniczący komisji powiedział, że do przedstawionego protokołu nie zgłoszono 

żadnych uwag. W związku z tym przystąpił do procedury glosowania. Wynik głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Pan Leszek Smuniewski zaznaczył, że protokół nr 4/2022 z posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 25 kwietnia 2022 r. został przyjęty.  

 

 

 

 

7. Wolne wnioski. 

 Pan Mirosław Kado powiedział, że chciałby odnieść się do sprawy współfinansowania 

przez powiat kolei do Przasnysza i nawiązać do przejazdu kolejowego w Michałowie 

Reginowie. W ocenie Radnego prawdopodobnie do Zegrza będą cały czas dwa tory, a ten 

przejazd już w tej chwili jest utrudniony. Powiedział, że wspomina o tym teraz, ponieważ 

otrzymał pismo od Wójta Gminy Wieliszew Pana Pawła Kownackiego, który wystosował 

pismo do Prezesa PKP, w związku z tym właśnie przejazdem kolejowym. Dodał, że to pismo 

otrzymał również Starosta Legionowski. Zapytał, czy zostaną podjęte jakieś działania 
wspomagające w tej sprawie? 

Starosta Legionowski powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Konwentu Samorządu temat 

został omówiony. Podjęte były rozmowy w sprawie lobbowania na rzecz przebudowy 

przejścia w Michałowie Reginowie. Dodał, że ma być przygotowany draft pisma, które 

zostanie podpisane przez samorządy Powiatu Legionowskiego, które zostanie skierowane 

do wszystkich decyzyjnych podmiotów w tej sprawie. Podejmowana jest również próba 

spotkania z Marszałkiem i przeprowadzenia rozmów, żeby w jakiś program wieloletni 

została wpisana przebudowa omawianego przejścia.   

Pan Leszek Smuniewski dodał, że aktualnie trwa projektowanie, a właściwie realizacja 

modernizacji drogi krajowej nr 61 na tym odcinku i z całą pewnością rozwiązania, które 

zostały tam przyjęte, będą determinowały możliwości ewentualnego bezkolizyjnego 
przejścia przez te tory. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że jeżeli chodzi o skrzyżowanie drogi 61 z drogą            

nr 631, to decyzje są już podjęte.     

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

        Posiedzenie komisji zamknął Pan Leszek Smuniewski.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej 

         

                        Leszek Smuniewski 

 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


